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CONSELL TERRITORIAL DISTRICTE CENTRE 
 
Identificació de la sessió 
Caràcter: ordinària  
Data: 17 de desembre de 2018  
Horari: 18.35 a 20.33 h 
Lloc: Edifici Gerència Urbanisme 4a planta 
 
 
Assistents: 
Llorenç Carrió Crespí   (president suplent) 
Joan Ferrer Ripoll (Regidor de l’Àrea de Mobilitat) 
Anna Moilanen (Defensora del Ciutadà) 
Luis Clar (AAVV La Seu) 
Edita Navarro (AAVV Calatrava) 
Xisco Oliver  (AAVV Canamunt) 
Maria Felicitas Marcos (Puig de Sant Pere- Sa Llonja- Santa Creu) 
Joan Bover (AAVV Banc de S’Oli) 
Margalida Ques ( AAVV San Nicolau 
Teresa Sánchez (AAVV Sa Calatrava-Montesión-Santa Clara) 
Joana Maria Pizá (AAVV Calatrava-Montisión) 
Miquel Angel Contreras Ramis (Assessor del Districte Centre) 
Aina Marimón (administrativa Districte Centre) 
Francisca Marcús Alemany (secretaria delegada) 
 
Ordre del dia i desenvolupament de la sessió: 
  
1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària de dia 24 de setembre de 2018 
2. Informe Presidència. 
3. Per part de l’Àrea d’Ecologia, Agricultura i Benestar Animal presentació dels tassons 
reutilitzables. 
4. Propostes Banc de s’Oli. 
5. Propostes Mobilitat Districte Centre. 
Precs i preguntes. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària de dia 24 de setembre de 2018 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de dia 24 de setembre de 2018. 
 
2. Informe Presidència 
 
El Consell Territorial se’n dóna per assabentat de: 
 
Durant l’any 2018 s’han tramitat un total de 117 actuacions. 
 
El llistat de peticions queda de la següent forma: 
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ESTAT  ACTUACIONS 2018 

TRAMITANT 38 

DENEGADA 8 

RESOLTA 71 

TOTAL 117 

 
 

ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

3-ene 
EL 

SINDICAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

El paviment de la plaça Artesania presenta 
molt mal estat, la vorera de la jardinera i el 
paviment del carrer. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

3-ene 
EL 

SINDICAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Les jardineres estan ubicades de qualsevol 
manera dins la plaça, es sol·licita es col·loquin 
devora el contenidor de moixos. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

3-ene 
EL 

SINDICAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Netejar les pintades dels bancs. Especial 
atenció a l'aparició de xeringues. Netejar amb 
aigua el carrer Bosch. 

EMAYA RESOLTA 

3-ene 
EL 

SINDICAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Goteres a l'aparcament subtarri de la plaça de 
l'artesania 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

15-
ene 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Reposició de la paperera carrer Bosch, 25 EMAYA RESOLTA 

15-
ene 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Control policial voltants plaça Artesania, 
degut als menors que fumen cannabis, 
embruten el carrer Bosch i fins i tot han 
arracant una paperera. 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

16-
ene 

SANT 
NICOLAU 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Tots els veïnats sol·liciten més neteja, 
sobretot al carrer petit de l'esglèsia de Sant 
Nicolau que cans i persones ho fan servir per 
orinar 

EMAYA 
DENEGAD

A 

19-
ene 

SANT 
NICOLAU 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Propocisió d'instar a la conselleria de benestar 
perquè de forma conjunta amb l'IMAS, trobi 
una solució digna a les persones que 
pernocten a la plaça mercat 

BENESTAR SOCIAL  RESOLTA 

19-
ene 

SANT 
NICOLAU 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició de reforçar el servei de neteja de 
pç mercat, carrer sant Nicolau, pç Chopin, 
carrer Tous i Maroto i voltants 

EMAYA 
DENEGAD

A 

19-
ene 

SANT 
NICOLAU 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició de desplaçar els armaris de 
ENDESA ubicats a la pç Chopin 

INFRAESTRUCTUR
ES 

DENEGAD
A 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

19-
ene 

LA MISSIÓ 
JUNTA 

MUNICIPA
L 

Proposició d'eliminar les pintades de les 
pasteres ubicades a l'entrada de pç major des 
del carrer colon 

EMAYA RESOLTA 

29-
ene 

SA 
LLOTJA-
BORN 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Una veïnada sol·licita que no se posin tanques 
grogues per acordonar el pi amb llums de 
nadal al passeig Sagrera o posar uns cosiols 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

29-
ene 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Pas de vianants final carrer Argentaria MOBILITAT 

DENEGAD
A 

20-feb 
SANT 

JAUME 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Queixa d'una veïnada del carrer Sant Jaume, 
sobre els cotxe i furgonetes que estancionen 
davant els seu gual, sobretot a hores 
d'entrada i sortida de l'escoleta que hi ha 
devora i dels transportistes que van als hotels. 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 

28-feb 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Netejar en general de la plaça Espanya EMAYA 

TRAMITA
NT 

28-feb 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Revisar estat dels arbres i parterres de la pç 
Espanya 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

28-feb 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Avís de rates a la pç Espanya 

SANITAT I 
CONSUM 

RESOLTA 

28-feb 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Control policial sobre persones que demanen 
doblers als clients dels negocis de la pç 
Espanya 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

13-
mar 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Ancorar les tanques dels carrers Forn d'en 
Vila, Gerraria i Sant Agustí perquè els veïns no 
les puguin moures segons la seva 
convenviència 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

16-
mar 

LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Control de l'espai públic ocupat per la terrassa 
del bar Bidad de la plaça Mercat 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

21-
mar 

LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Control o intervenció de les persones sense 
sostre que romandren a la plaça Mercat, 
especialment una que té una gran estesa de 
trastos. 

BENESTAR SOCIAL  RESOLTA 

23-
mar 

SA 
CALATRA

VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Queixa de saturació de brutor a les papereres 
on s'ha implantat la recollida mòbil al centre 

EMAYA RESOLTA 

4-abr LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Reubicar el carrega i descarrega de la pç 
mercat 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

4-abr JAUME III 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Control transit a Berenguer de Tornamira i 
Bernat Boadella, entre les 9 i 9:30 del dematí 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

4-abr JAUME III 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Posar en condicions els contenidors de Bernat 
Boadella (Jaume III) 

EMAYA RESOLTA 

10-
abr 

SA 
CALATRA

VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Embornal sortit del paviment amb perill de 
caiguda al carrer Calatrava, 4 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

11-
abr 

EL 
MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Cartells a la via pública a Porta pintada 
cantonada Sant Miquel (just església 
ortodoxa) 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

12-
abr 

SANT 
NICOLAU 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Ocupació excessiva d'espai públic per part del 
Bar Bosch 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

12-
abr 

LA SEU 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Neteja pintades Sant Pere Nolasc, 4 EMAYA 
TRAMITA

NT 

12-
abr 

JAUME III 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Queixa a Mobilitat en relació control excessius 
residents ACIRE 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

18-
abr 

LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Sol·licitud reserva d'espai per l'autor Amador 
Orellana als quiosks de les Rambles que ha de 
refer 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

18-
abr 

LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Restringir a una sola direcció el carril de 
davant la Misericòrdia 

MOBILITAT RESOLTA 

3-may 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Entrevista amb el polícia de barri per explicar-
li la problemàtica del carrer Bosch i pç 
Artesania.  

MOBILITAT RESOLTA 

17-
may 

EL 
MERCAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Organitzar reunió amb batlia per tractar 
temes varis del mercat de l'Olivar. Sol·licitant 
AVV Canamunt, convidat gerent del mercat. 

BATLIA RESOLTA 

17-
may 

SA 
LLOTJA-
BORN 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Comprovar llicència d'activitats de pç 
Drassana, 5, i si hi ha normativa especifica 

URBANISME RESOLTA 

17-
may 

SA 
LLOTJA-
BORN 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Comprovar llinència d'obra de pç Drassana, 5 URBANISME RESOLTA 

23-
may 

EL 
SINDICAT 

ALTRES 

Gestions per concedir autorització al club 
social de swing Sa Cotxeria per OVP a pç 
Quadrado per celebrar el fi de curs (ball, 
mercadet i altres activitats) 

PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA 

RESOLTA 

24-
may 

PLAÇA 
DELS 

PATINS 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Recuperar placa de Bartomeu Ensenyat 
després de les obres hagudes a la plaça 
(davant hisenda) 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

25-
may 

JAUME III 
JUNTA 

MUNICIPA
L 

Proposició per solucionar el problema que té 
la finca Jaume III, 14 amb les pluvials 
condemnades des de obres municipals abans 
de 2010. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

28-
may 

EL 
SINDICAT 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició. Gestió: sol·licitar informació a 
Seguretat d'Edificis de com estan els 
expedients dels carrers: Forn d'en Vila, Sant 
Agustí i Sa Gerreria. 

URBANISME RESOLTA 

28-
may 

EL 
SINDICAT 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició. Retirar els bancs de la plaça 
Alexandre Juame perquè no pugui pernoctar 
les persones sense sostre. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

6-jun 
EL 

MERCAT 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Sol·licitar informació sobre quina és la 
periodicitat en la que es netejen les herbes de 
la Murada. 

EMAYA RESOLTA 

7-jun 
SA 

CALATRA
VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Traslladar la queixa dels coloms del centre 
d'una veïnada de pç Quadrado que ve en 
representació dels veïnats i de l'església de 
Sant Francesc, i dels hotels Basílica i Sant 
Francesc.  

EMAYA RESOLTA 

12-jun 
PALMA 
CENTRE 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Enviament de correu a tot el REMEC Centre 
per informar de l'adreça electrònica del 
Govern per denúncies dels lloguers turístics 
irregulars. 

ALTRES RESOLTA 

12-jun LA SEU 
CONSELL 

TERRITORI
AL 

Avís cucamolles al centre 
SANITAT I 
CONSUM 

RESOLTA 

12-jun 
EL 

SINDICAT 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Sol·licitud al SMAP de les data de finalització 
de les concessions dels aparcaments 
municipals. 

SMAP RESOLTA 

14-jun 
SA 

CALATRA
VA 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Reitació de revisió i reparació de l'empedrat 
del barri de sa Calatrava. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

15-jun 
SA 

LLOTJA-
BORN 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Petició de control i actuació sobre els músics 
ambulants del barri de sa Llotja 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

15-jun 
SA 

LLOTJA-
BORN 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Sol·licitud informació sobre les denuncies dels 
bars Etiqueta Negra i Why not 

URBANISME RESOLTA 

18-jun 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Control i actuació sobre l'Hostal Central de pç 
Quadrado, múltiples queixes d'un veïnat de la 
plaça 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

18-jun DISTRICTE 
CONSELL 

TERRITORI
AL 

Cercar informació sobre com elevar al Ple el 
tema dels pressuposts. 

PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA 

RESOLTA 

18-jun DISTRICTE 
CONSELL 

TERRITORI
AL 

Informar-se sobre el sistema que existeix per 
el cobrament de multes als turistes. 

MOBILITAT RESOLTA 

18-jun 
SA 

CALATRA
VA 

CONSELL 
TERRITORI

AL 

Queixa sobre colònia de moixos no 
regularitzada devora l'escoleta del carrer Sant 
Alonso. 

SANITAT I 
CONSUM 

TRAMITA
NT 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

21-jun 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Queixa sobre els renous i molèsties que 
ocasionen les activitats i festes que es 
celebren a plaça Espanya 

SANITAT I 
CONSUM 

RESOLTA 

21-jun LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Queixa sobre els renous i molèsties que 
ocasionen les activitats i festes que es 
celebren en el carrer Sant Miquel o als 
voltants 

ALTRES RESOLTA 

21-jun 
SA 

CALATRA
VA 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Propocisió per plantar arbres als escocells 
buits que hi ha al carrer Fe 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

21-jun 
EL 

MERCAT 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició sobre l'estat d'una part de la 
voravia del carrer Josep Tous i Ferrer 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

21-jun 
EL 

MERCAT 

JUNTA 
MUNICIPA

L 

Proposició sobre els contenidors de la plaça 
de l'Olivar 

EMAYA RESOLTA 

25-jun 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Avís de terrassa a la plaça El pes de sa Farina, 
on està prohibit l'OVP, per part del bar Molta 
Barra 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

28-jun JAUME III 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Problema d'estacionament sobre la voravia al 
carrer Concepció, davant l'església, hi 
aparquen vehicles de repartiment, així com 
furgonetes transfer del nou hotel.  

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

29-jun LA SEU 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Falta de neteja dels carrers san Bartolome, 
Almudaina, Palau Reial, conqueridor i Colon 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

2-jul 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Sol·liciten millora del mercadet del Passeig 
Sagrera 

SANITAT I 
CONSUM 

TRAMITA
NT 

6-jul 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Actuació a la porta de Sant Antoni 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

9-jul 
SA 

CALATRA
VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Avís de rates a pç Llorenç Bisbal i al parc de la 
mar 

SANITAT I 
CONSUM 

RESOLTA 

9-jul 
SA 

CALATRA
VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud informació sobre qüestions de 
renous al hotel Baluard 

SANITAT I 
CONSUM 

RESOLTA 

10-jul 
EL 

MERCAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Queixa sobre l'estat de les rajoles de la plaça 
Espanya 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

18-jul 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Forat a la calçada al carrer Colon 8 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

23-jul JAUME III 
GRUP 

MUNICIPA
L 

Sol·liciten no reubicar els contenidors de 
entre Bonaire i Santa Maria del Sepulcre al 
passeig Mallorca, i consensuar amb veïnats i 

EMAYA 
DENEGAD

A 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

comerciants qualsevol intenció de moure els 
contenidors. 

30-jul 
SA 

LLOTJA-
BORN 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Informació sobre el bar WHY NOT, a veure si 
té expedient obert a Sanitat 

SANITAT I 
CONSUM 

TRAMITA
NT 

30-jul DISTRICTE DISTRICTE 

Difusió d'una aplicació per a mòbils que ha 
posat en funcionament la conselleria de 
turisme per saber si una vivenda té llicència o 
no de lloguer vacacional 

ALTRES RESOLTA 

30-jul 
EL 

SINDICAT 
DISTRICTE 

Actuació sobre panells de gelosia a la plaça 
d'en Coll 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

RESOLTA 

30-jul 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud de canvi de ubicació d'una farola de 
la plaça Llorenç Bisbal, que està just davall un 
balcó i dóna llum a la vivenda de damunt. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

DENEGAD
A 

30-jul 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Tram de cables diversos que penja entre dues 
façanes de la plaça Llorenç Bisbal 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

2-ago 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Piló suelto a la pç Artesania MOBILITAT RESOLTA 

7-ago DISTRICTE 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Concertar cita amb veïnat per tractar temes 
diversos 

ALTRES RESOLTA 

21-
ago 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud OVP per Nit de l'Art alternativa al 
carrer Socorrs 

ALTRES RESOLTA 

21-
ago 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud OVP per fer un correbars amb 
actuació final 

ALTRES RESOLTA 

21-
ago 

CORT 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

s'informa al veïnat de les noves normatives 
amb les quals s'està treballant sobre els 
artistes de carrer i les molèsties i conductes 
incíviques en el centre. 

ALTRES RESOLTA 

21-
ago 

CORT 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

s'informa al veïnat de les noves normatives 
amb les quals s'està treballant sobre els 
artistes de carrer i les molèsties i conductes 
incíviques en el centre. 

ALTRES RESOLTA 

22-
ago 

LA SEU 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Reforçar papereres a l'envoltant de la Seu EMAYA RESOLTA 

22-
ago 

CORT 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

s'informa al veïnat de les noves normatives 
amb les quals s'està treballant sobre els 
artistes de carrer i les molèsties i conductes 
incíviques en el centre. 

ALTRES RESOLTA 

29-
ago 

SA 
CALATRA

PETICIÓ 
CIUTADAN

Queixa d'un veïnat de la Calatrava sobre la 
falta d'aparcament a causa de la construcció 

ALTRES RESOLTA 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

VA A abusiva d'hotels al centre.   

29-
ago 

SA 
CALATRA

VA 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Falta de senyalització de prohibit aparcar 
davant el museu 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

3-sep 
PLAÇA 
DELS 

PATINS 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Informació sobre permisos d'obres al carrer 
Francesc de Borja Moll 

URBANISME RESOLTA 

10-
sep 

PUIG DE 
SANT 
PERE 

DISTRICTE 
Invitació visita del batle al barri de Puig de 
Sant Pere 

ALTRES RESOLTA 

17-
sep 

SA 
CALATRA

VA 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Petició de neteja d'herbes de la plaça sant 
Francesc 

EMAYA RESOLTA 

17-
sep 

SA 
CALATRA

VA 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Petició d'ampliació d'horari de l'enllumenat 
públic ja que les faroles s'encenen tard i els 
carrers estan a les fosques més prest. 

INFRAESTRUCTUR
ES 

RESOLTA 

18-
sep 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud informació sobre llicència d'obra a 
Forn d'en Vila, 9 (edifici amb actuacions de 
demolició previstes el 18-09) 

URBANISME RESOLTA 

27-
sep 

EL 
SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud informació sobre el tipus de via 
(vianants o no) del carrer d'en Bosch 

MOBILITAT RESOLTA 

3-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Sol·licitud informació de si les vivendes de 
Curt, 4, són de l'Ajuntament i de ser així per 
què estan tapiades. 

URBANISME RESOLTA 

3-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Sol·liciten revisió de l'estat de l'escultura de 
"l'ou" a la plaça del carrer Polvora perquè 
tomba i creuen que es perillós per als nins que 
juguen a penjar-s'hi. 

CULTURA 
TRAMITA

NT 

4-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 
Avis de puces a la plaça Pere Bonet 

SANITAT I 
CONSUM 

TRAMITA
NT 

4-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Avis d'empedrat en mal estat al carrer de la 
Polvora 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

8-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Els veïnats sol·liciten un parc infantil de 0 a 3 
anys a la plaça Pere Bonet 

INFRAESTRUCTUR
ES 

DENEGAD
A 

8-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Els veïnats sol·liciten treure les línies grogues 
de prohibició d'estacionament al carrer 
Polvora, just davant la plaça de l'Ou. 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

10-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Els veïnats informen de circulació en contra 
direcció a la plaça porta santa Catalina, 
demanen instal·lació càmera per dissuadir 
d'aquest comportament. 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

10-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Sol·liciten control policial a la plaça de l'Ou 
perquè els horabaixes es concorreguda per 
drogadictes. 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 

11-oct JAUME III 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Avís de voravia en mal estat a cantó 
Berenguer de Tornamira i Passeig Mallorca, 6 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

11-oct 
EL 

SINDICAT 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Consulta sobre Pla d'usos al carrer Tous i 
Maroto 

URBANISME RESOLTA 

15-oct 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Petició control i actuacions per evitar la 
circulació de motos al carrer d'En Bosch 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 

15-oct 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Petició neteja amb aigua al carrer d'En Bosch. 
Els veïnats es queixen que han d'avisar cada 
vegada personalment a EMAYA. 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

15-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Sol·licitud de control de l'ocupació de l'espai 
públic a l'Avinguda Antoni Maura 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 

15-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

VISITA A 
LA 

BARRIADA 

Sol·licitud de control de l'ocupació de l'espai 
públic a l'Avinguda Antoni Maura 

FUNCIÓ PÚBLICA I 
GOVERN 
INTERIOR 

TRAMITA
NT 

17-oct 
PUIG DE 

SANT 
PERE 

ASSOCIACI
Ó DE 

VEÏNATS 

Avís d'embornal en mal estat a la plaça 
Drassana 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

5-nov LA SEU 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Petició retirar carrito de supermercat a l'hort 
del rei 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

5-nov 
PLAÇA 
DELS 

PATINS 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 
Avís tapa GESA en mal estat 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 

16-
nov 

DISTRICTE DISTRICTE 
Reserva d'espai del Born per celebrar 
vermutada solidari amb totes les entitats del 
Centre 

FUNCIÓ PÚBLICA I 
GOVERN 
INTERIOR 

RESOLTA 

17-
nov 

JAUME III 
ASSOCIACI

Ó DE 
VEÏNATS 

Reiterar petició de control sobre les taules i 
cadires que es deixen a les terrasses quan 
l'establiment està tancat 

SEGURETAT 
CIUTADANA 

TRAMITA
NT 

29-
nov 

EL 
SINDICAT 

DISTRICTE 
Avís senyal tràfic inclinada davant edifici 
Avingudes 

MOBILITAT 
TRAMITA

NT 

29-
nov 

LA MISSIÓ 
PETICIÓ 

CIUTADAN
A 

Petició de netejar les pintades de les 
jardineres des de l'església de Sant Miquel fins 
Avingudes 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

29-
nov 

SA 
LLOTJA-
BORN 

DISTRICTE 
Petició de neteja del Born i 5 papereres per a 
la vermutada solidària organitzada per les 
entitats de Centre per Sant Llorenç 

EMAYA 
TRAMITA

NT 

29-
nov 

SA 
LLOTJA-

DISTRICTE 
Petició a Logística del material necessari per 
dur a terme la vermutada solidària 

INFRAESTRUCTUR
ES 

TRAMITA
NT 
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ENT. 
BARRIAD

A 
SUBJECTE TEMA ÀREA ESTAT 

BORN organitzada per les entitats de Centre per a 
Sant Llorenç 

29-
nov 

SA 
LLOTJA-
BORN 

DISTRICTE 

Petició a les àrees de Participació Ciutadana, 
EMT, IME, Ecologia i Cultura perquè 
col·laborin donant premis per sortejar el dia 
de la vermutada. 

ALTRES RESOLTA 

29-
nov 

SA 
LLOTJA-
BORN 

DISTRICTE 
Sol·licitud a Dinamo perquè realitzi qualque 
activitat complementària el dia de la 
vermutada solidària. 

ALTRES 
DENEGAD

A 

29-
nov 

SA 
LLOTJA-
BORN 

DISTRICTE 

Proposta "vermutada solidari" perquè sigui 
considerada i es pugui cobrir amb el 
pressupost específic de dinamització 
sociocultural assignat al districte centre. 

PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA 

RESOLTA 

5-dic 
EL 

SINDICAT 

PETICIÓ 
CIUTADAN

A 

Sol·licitud per part d'un veïnat del carrer 
Mateu Enric Lladó d'ampliació la bateria de 
contenidors, sobretot el de rebuig. Hi ha 
massa organismes públics al voltant i finques 
amb molt de residents. 

EMAYA RESOLTA 

 
A continuació s’altera l’ordre del dia i es passa a tractar el següent punt: 
 
4. Propostes Banc de s’Oli. 
 
Es parla del procés participatiu per dur propostes per la remodelació de la plaça del Banc de 
S’Oli, el compromís era tenir una reunió per arribar a un consens amb els veïnats, tot i que no 
es varen presentar, com bé diu el Sr. Bover. La intenció era llevar els pilons i pals que hi ha 
coordinant-se amb el departament d’Infraestructures. 
El Sr. Bover  comenta que tenen por de que passi el que ha succeït al carrer Blanquerna, Plaça 
de la Mercè, Sa Llonja, etc., on els veïnats pateixen pels renous. Al centre, els renous que es 
fan al carrer es senten més que a cap altra zona, i els que més ho pateixen són els veïns que 
estan a més altura perquè aquestes places funcionen com a capces de ressonància. Això per un 
costat, i per l’altra, tenim el tema dels bars, ja que pensam que n’hi ha més dels que hi hauria 
d’haver. La normativa diu una cosa i la vigilància és una altra. 
Per la seva part el Sr. Contreras manifesta que es comprovarà que els bars tenguin la llicència 
corresponent. 
 
La Sra. Marcos demana si realment existeixen els zeladors que facin complir la normativa i 
d’aquesta forma evitar problemes als veïns. S’hauria d’actuar ràpidament i quan abans millor. 
El Sr. Contreras li contesta que hi ha 5 zeladors per a tota la ciutat i resulta difícil controlar 
totes les obres, pe això agraeix la col·laboració dels veïnats. 
 
Comenta el Sr. Bover que hi ha cinc locals oberts a la plaça  i demana si això és possible. La Sra. 
Navarro respon que tal volta es va demanar la llicència d’obertura abans de que entrés la 
normativa ara vigent. 
 
El Sr. Clar demana quina oferta s’ha fet als veïnats en referència als aparcaments públics. 
Contesta el Sr. Ferrer i diu que entre 10 i 15 places a l’aparcament de Comptat Rosselló a un 
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preu de 65€ si és durant tot l’any i 75€ si és mes a mes. S’eliminen 7 places d’aparcament a la 
plaça. També han ofert abonaments nocturns a partir les 18.00 hores a les 10 del mati i cap de 
setmanes i festes tot el dia a 25€ al mes, aproximadament uns 300€ a l’any. S’intentarà trobar 
un consens amb els veïns per a la remodelació de la plaça. 
 
5. Propostes Mobilitat Districte Centre 
 
Propostes que han presentat els membres del Consell Territorial a la mobilitat del Districte 
Centre: 
 
1.1. Aparcament per a residents 
1. Aparcaments públics 
Demanam que els residents puguin accedir al lloguer de places als aparcaments municipals a 
preus raonables i en funció de la capacitat econòmica de les persones i les famílies. Es proposa 
la creació d’una comissió, composta per ajuntament i veïnats, per a l’estudi de la  proposta. Les 
mesures s’aplicarien a: 
1. tots aquells que ja actualment són municipals i dels quals l’ajuntament té la gestió, per 
exemple el de Via Roma o el de Comtat del Rosselló; 
2. l’aparcament de la plaça Major, que al setembre del 2019 retornarà al municipi; 
3. l’aparcament de les avingudes que finalitza el 2021. 
2. Aparcaments privats de concurrència pública 
Cal establir acords amb aparcaments privats per al lloguer a residents a preus raonables de les 
places sobrants, en horari nocturn i en caps de setmana. 
 
S’obri un torn d’intervencions per part dels presents. 
La Sra. Marcos comenta que de 20 places que hi havia s’han eliminat 17 places d’aparcament i 
el que no volen és més ocupació de la via pública. Són carrers que tenen 3 metres d’amplària i 
no tenen aceres. És una zona que hi ha molts d’edificis governamentals i resulta difícil aparcar. 
Abans es podia aparcar al carrer Antoni Maura, però amb la reforma que s’ha duit a terme ha 
quedat la cosa molt reduïda. A la plaça de la Llonja hi ha aparcament, dues places per taxis i no 
es volen llevar. Als veïns l’oferta que se’ls ha fet per aparcar els resulta molt car al ser persones 
jubilades. Ho troben excessiu. Pensen que s’hauria de tenir en compte i fer un preu més adient 
per aquestes persones. S’eliminen 17 places rotatives. S’hauria de dignificar una mica el 
centre, sense tenir porxades fixes i brutes, fums, places d’aparcament insuficients, il·legalitats 
variades etc. S’han trobat amb famílies que han abandonat les seves llars perquè és difícil,viure 
al centre.  El casc antic hauria de ser d’ús residencial i no ho és. 
El Sr. Clar comenta que hi ha ciutadans de primera i ciutadans de segona i que això no hauria 
de ser d’aquesta forma. 
El Sr. Ferrer respon que a la plaça de San Francesc, Santa Eulàlia  i al Mirador de la Seu, les 
places d’aparcament no tenien rotació. El Sr. Clar diu que hi ha gent major que no mou el 
cotxe, la qual cosa beneficia a un veïns i a un altres no. 
La Sra. Navarro comenta que la mobilitat és un gran problema altament sensible a nivell 
Europeu. Considera que l’aparcament públic hauria de tenir un sistema per afavorir els 
residents de la zona, no per acabar sent un parc turístic. Una cosa és mobilitat i l’altra cosa són 
els aparcaments. S’hauria de facilitar places públiques amb preus raonables als residents i  
tarifes flexibles per poder tenir un aparcament. 
El Sr. Carrió comenta que les tarifes que es proposen són ajustades, però que no deixen de ser 
unes propostes inicials i que es pot parlar d’elles. Continua la Sra. Pizà comentant que a Sa 
Calatrava s’han eliminat 80 places d’aparcament i demana que s’ha de fer amb el cotxe. 
Contesta el Sr. Ferrer exposant que no està d’acord amb el nombre que diu que s’han eliminat. 
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El Sr. Oliver demana quin nombre de places té l’aparcament de la Plaça Major. Contesta el Sr. 
Ferrer que a prop de 600 places, unes de propietaris, altres places són de concessió i altres 
d’abonats. Aquesta aparcament aviat serà municipal i quantes més places per a residents hi 
hagi, hi manco n’hi haurà de rotació. 
Comenta  la Sra. Marcos que l’aparcament d’Antoni Maura en temporada altra té molta 
demanda.  
 
1.2. Generar  millores a la zona ACIRE, reforçant la seva funció d’àrea restringida a residents 
per aconseguir que els ciutadans la respectin, a més d’una major pacificació circulatòria i 
facilitats per als residents i els vianants:  
3. Ampliar la zona ACIRE Canamunt-Sa Gerreria i plaça d’es Mercat 
4. Aparcament de motos. Cal modificar l’actual ordenança de circulació de manera que les 
motos només puguin aparcar als espais fixats per a elles, ja que moltes vegades resten places 
d’aparcament de cotxes o es col·loquen a llocs que impedeixen el pas als vianants. 
5. Senyalitzar millor les entrades a zones ACIRE per evitar l’entrada de cotxes no autoritzats. 
Atès que hi entren amb freqüència cotxes sense demanar permís, per exemple de lloguer, es 
proposa estudiar noves formes de senyalització; per exemple, s’hi podrien posar semàfors 
vermells, que és una mesura que tothom veu i comprèn. ¿Es paguen les multes d’ACIRE dels 
cotxes de lloguer? ¿Qui les paga?  
6. Campanya informativa als cotxes de lloguer a través de la implicació de les agències de 
lloguer perquè n’estiguin informats i no entrin a la zona ACIRE. 
7. Crear un tiquet combinat de pàrquings i zones O.R.A. de les avingudes i bus núm. 2 per 
poder transitar per tot el centre, que actuï com a sistema dissuasiu i facilitador de la visita i el 
passeig pel centre. El recorregut del bus 2 s’hauria d’adequar als punts d’aparcament. Cal fer 
difusió del servei a través de fulletons que es poden repartir a les agències de lloguer de 
cotxes.  
8. Circulació del bus 2 també els diumenges i increment de la seva freqüència a 5 minuts. 
Aquest bus hauria d’esser elèctric. 
9. Creació de zones tipus càrrega i descàrrega per a reparadors i altres professionals 
semblants, que podrien ser places diürnes de 8.30-9 h a 18 h, que és l’horari en què menys 
places d’aparcament necessiten els residents. Es podria crear una app similar a la de l’ORA per 
a la seva gestió i sol·licitud. Aquestes places no haurien d’esser emprades pels vehicles oficials. 
10. Reubicar fora de zona ACIRE l’aturada del Taxi Tour de la Seu. Resta places d’aparcament i 
crea caos circulatori. 
11. Eliminar l’aturada de taxis de davant la plaça de Sa Llonja. És de dues places, però s’hi 
encabeixen tots els que poden. Ja  existeix una aturada molt a prop, a l’Hort del Rei. 
12. Regular l’ús de sistemes de transport que són un perill i impedeixen el flux dels vianants, 
com ara Segways, grups de bicicletes, etc, i modificar la normativa perquè no puguin circular 
en direcció contraria. Això darrer també hauria de regir per a les bicicletes individuals. 
1.3. Subministrament de mercaderies a comerços i establiments turístics i d’hoteleria 
13. Aprovar una normativa perquè el subministrament a l’interior del barri antic es faci amb 
vehicles petits i elèctrics i definir un horari estricte de càrrega i descàrrega. Es podria establir 
un període de carència de 2 o més anys segons es valori. Aquest mesura es proposa 
especialment per als carrers estrets i de traçat podríem dir “medieval”. El Mercat de l’Olivar es 
consideraria un cas a part. 
14. Major control de les emissions acústiques de camions i busos, segons la normativa. 
 
La Sra. Ques diu que la Plaça del Mercat s’ha demanat que fos ACIRE. Hi ha motos per tot i el 
veïns no poden aparcar. Una solució possible es  que si s’arribés a un acord amb els veïns del 
carrer Conquistador es podria presentar un escrit conjunt sol·licitant l’ACIRE. 
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El Sr. Oliver diu que a Canamunt amb l’ACIRE s’ha guanyat. S’ha llevat molt de renou i a la 
vegada han guanyat un parell d’aparcaments. 
El Sr. Ferrer contesta que l’ordenança permet el pas i aparcament de les motos a les zones 
ACIRE. La Sra. Marcos respon que una moto, quan la posen en marxa, resulta un escàndol, fa 
massa renou. Continua el Sr. Ferrer dient que per ara no es realitzarà una reforma de la 
circulació perquè necessita un procés participatiu. La Sra. Navarro troba que és molt 
necessària la reforma de l’ordenança de circulació. La Sra. Pizá es queixa de les bicicletes i els 
patinets. Creu que una solució seria que duguessin placa. El Sr. Ferrer diu que les bicicletes en 
los zones ACIRE poden anar en direcció contrària a 20 km/hora. La Sra. Marcos diu que la zona 
de la Llonja és una zona especial protecció, que està molt contaminada acústicament i demana 
que les motos que poden circular pe aquesta zona siguin exclusivament dels veïnats. S’hauria 
de reformar l’ordenança de circulació. La Sra. Moilanen comenta que una cosa és 
contaminació acústica i l’altre la circulació.  
En referència a la senyalització de les entrades a les zones ACIRE, la Sra Marcos diu que al 
carrer del Mar no hi ha càmeres. Demana si es paguen les multes que s’imposen als cotxes de 
lloguer. Contesta el Sr. Ferrer que es recupera un 60% de les imposades. 
El Sr. Clar demana que es posi un sistema mecànic o un semàfor vermell perquè sigui visible. 
La Sra. Navarro opina que s’hauria de fer una campanya informativa de cara al turista. El Sr. 
Ferrer diu que a Europa el piló només es posa a un carrer on són un parell de veïns, no es pot 
posar perquè de resultes hi ha rotures de vehicles, pilons avariats. Aquest sistema no funciona, 
no es pot incrementar la senyalística, ARCA està en contra al Centre Històric 
 
En referència a la circulació del bus 2, la seva freqüència hauria de ser més sovint i també que 
fos un bus elèctric. El Sr. Ferrer comenta que s’ha donat 4.200 tiquets al comerciants per poder 
gaudir de 2 hores gratis a l’aparcament de Manacor i Sa Riera amb anada i tornada gratuïta per 
anar amb bus al centre i ½ hora als altres aparcaments. Referent a  les freqüències i al bus 
elèctric, el seu cos és el triple de car que els busos de gas, però que d’aquí a un any i mig es 
mirarà de comprar-ne  un  i més petit per circular pel Centre augmentant la seva freqüència. 
 
La Sra. Navarro manifesta en referència a la càrrega i descàrrega del centre  que el problema 
són els reponedors. Contesta el Sr. Ferrer que es fan targetes i que hi ha zones de càrrega i 
descàrrega i que poden aparcar a aquestes zones. En relació als taxis a la zona de la Seu i la 
Llonja el Sr. Ferrer diu que no es mouen. Las Sra. Marcos demana que es deixin dues places 
d’aparcament als resident a Antoni Maura. El Sr. Clar diu que el taxi tour de Palau Reis 
incompleix la normativa que podria aparcar al carrer Antoni Maura. El Sr. Ferrer es torna a 
reafirmar que no es mouran les parades del taxi. 
En relació a l’empresa que està deixant patinets per Palma, el Sr. Ferrer diu que s’està 
estudiant que es pot fer, que és una empresa que està funcionant a Madrid, Barcelona, 
Valencia, són els patinets compartit i s’està estudiant jurídicament que s’ha de fer. 
En relació al subministrament dins el casc antic, no es pot fer res a Palma, es va intentat copiar 
l’idea que varen tenir a Barcelona, però no hi ha ni sa capacitat, ni l’espai per dur-ho cap 
endavant. La Sar. Navarro diu que van en direcció contrària perquè no hi caben, una solució, 
seria que fossin elèctrics. 
 
3. Per part de l’Àrea d’Ecologia, Agricultura i Benestar Animal presentació dels tassons 
reutilitzables. 
 
Es presenta el Sr. Josep Maria Rigo Serra, coordinador general d’Ecologia, Agricultura i 
Benestar Animal per presentar el projecte de la implantació de tassons reutilitzables a les 
Festes de Palma “Projecte 30.000 tassons” 
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Explica que la proliferació de les vaixelles d’usar i tirar crea un volum important de residus 
durant esdeveniments i festes populars, que tenen lloc en espais públics i els serveis públics 
acaben assumint el cost de la neteja i els cost de la gestió dels residus, essent el seu reciclatge, 
quasi nul, cosa que els tassons reutilitzables eviten el 80% de les deixalles generades. 
L’Ajuntament està redactant el Programa Local de Prevenció de residus municipals de Palma 
que es proposen com accions, facilitar informació a les entitats i organitzadors d’activitats 
sobre vaixelles compostables i/o reutilitzables, compra de la vaixella reutilitzable, difusió de la 
iniciativa i gestió del servei de neteja de la vaixell. El projecte de tassons reutilitzables 
consisteix en implantar el tassó reutilitzable en totes les activitats que es desenvolupin a 
l’espai públic. L’Ajuntament de Palma a través de l’empresa EMAYA ha encarregat el serigrafiat 
de 30.000 tassons amb el lema #Palmadefesta. Per tot això, per complir la normativa es posa a 
disposició de les entitats un servei de préstec de tassons, recomanant que en el moment de 
deixar els tassons als clients, aquests hagin de deixar un dipòsit d’1€, així una vegada finalitzat 
l’esdeveniment s’hauran de tornat els tassons netes i tant d’euros com tassons no retornats. 
S’ofereix un model de sol·licitud per a la seva petició. Es deixen els tassons netes i es retornen 
nets. El Sr. Oliver diu que a la seva associació es va fer i que va funcionar bastant bé. Es vol 
instaurà el tassó reutilitzable. 
 
PRECS I PREGUNTES.- 
 
Per part de la Sra. Marcos es demana que consti en acta  que el Why Not, que no té llicència 
com a bar musical perquè ja ha tingut un tancament cautelar per aquest motiu (posar música 
sense llicència), posa música amb la porta oberta tots els vespres que obre. Que el restaurant 
Etiqueta negra, ha fet obres i ha canviat de nom (novament, ja que és la segona vegada que ho 
fa) ara es dirà Western Steakhouse, aquest local només té llicència per venda de menjars per 
emportar, mai ha tingut llicència de restaurant i ja portam el tercer intent. Que l'activitat 
oberta novament al número 5 de la plaça Drassana, una pizzeria oberta en el que era el 
quartet-magatzem del bar de devora, ha tornat a obrir amb terrassa i tot, creim que no pot ser 
que tingui llicència de restaurant perquè seria nova i això és impossible a la ZEP. 
A efecte què les llicències d'aquest tres locals s'investiguin, sobretot perquè dos d'ells 
pertanyen al mateix promotor que ja té irregularitats en un restaurant de la plaça de la LLotja 
que té llicència per activitats culturals i és un restaurant amb terrassa. 
 
 
I sense més assumpte a tractar, s’aixeca la sessió, de la qual com a secretaria estenc aquesta 
acta  
 
El President suplent,      La secretaria  delegada 
 
 
 
Llorenç Carrió Crespí      Francisca Marcús Alemany 
 
 


